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Statistieken worden vaak gebruikt om te onderbouwen hoe belangrijk 

iets is. Toch leidt de uitleg van zulke harde cijfers vaak tot discussie. Dat 

is niet anders als het gaat om het aantal (dodelijke) ongelukken in de 

boomverzorging. Persoonlijk vind ik dat elk slachtoffer er één te veel is; 

daar heb ik geen statistieken voor nodig.
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Column: hoort een ongeluk af 
en toe erbij?
Ook minder ernstige ongelukken en bijna-ongelukken wil je 
graag voorkomen als dat kan

Ik denk dat verschillende partijen prima voorgesorteerd staan om de 
handschoen op te pakken en een actuele veiligheidsapp of iets derge-
lijks te ontwikkelen, met de inzichten van nu. En denk nu niet: dat doet 
iemand anders wel. Want elk ongeluk dat je kunt voorkomen, is immers 
winst.

In 2009 kreeg ik een mooi boekje in handen: ‘Veilig werken in de boom-
verzorging’. Daar staan nuttige tips in die je als boomverzorger moet 
weten om veilig te kunnen werken, zodat je niet te makkelijk denkt: dat 
kan ik wel even… Dat boekje is trouwens nog steeds het meest actuele 
wat we hebben; het is te krijgen via IPC. Gek genoeg is er nooit een 
update gekomen, ook niet in een modern jasje, zoals online of met een 
app op je telefoon. Misschien verandert er in ons vakgebied niets op vei-
ligheidsgebied, of werken we wel veilig genoeg – een ongelukje af en toe 
hoort er nu eenmaal bij?

Het gaat natuurlijk niet alleen om incidenten met fatale gevolgen; ook 
minder ernstige ongelukken en bijna-ongelukken wil je voorkomen. 
Zeker als dat gewoon kan door veiliger te werken. Ik denk dat daarover 
genoeg ideeën zijn bij mensen in het vak, ook over het werken met de 
nieuwste machines en klimmaterialen en over de nieuwste inzichten op 
dit gebied. De vraag is alleen: wie neemt het initiatief om hier iets mee te 
doen?
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